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Erkende assistentiewoningen  -  Bezettingsgraad

De markt van erkende assistentiewoningen kende de voorbije jaren een enorme groei. 
Zo steeg het aantal groepen van assistentiewoningen van 15.629 in 2012 naar 21.173 
begin 2017.

Door deze explosieve groei, zowel te danken aan private als aan openbare spelers, wordt 
de markt geconfronteerd met leegstand.

Concrete cijfers over deze leegstand zijn echter niet voorhanden, waardoor ook geen 
onderzoek naar de oorzaak kan worden gedaan. Anderzijds worden er ook geen 
wachtlijsten bijgehouden, zodat men geen zicht heeft op nood aan erkende 
assistentiewoningen.

1. Acht de minister het niet interessant, aangezien de sector enerzijds geconfronteerd 
wordt met leegstand, maar anderzijds de groei van het aanbod blijft toenemen, om 
de problematiek nader te onderzoeken?

2. Heeft de Vlaamse overheid in het verleden reeds de vraag en het aanbod van erkende 
assistentiewoningen laten onderzoeken, eventueel in een breder perspectief?

3. Heeft de minister zicht op de gemiddelde bezettingsgraad van erkende 
assistentiewoningen in Vlaanderen en zo ja, is er een opdeling mogelijk per provincie?

4. Heeft de minister zicht op de doorlooptijd betreffende deze bezetting van erkende 
assistentiewoningen en zo ja, graag een opdeling per provincie?



LIESBETH HOMANS 
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
INBURGERING, WONEN, GELIJKE KANSEN EN ARMOEDEBESTRIJDING

ANTWOORD
op vraag nr. 390 van 13 april 2018
van MICHEL DOOMST

Voor een antwoord op deze vraag verwijs ik u naar de bevoegde minister, de heer Jo 
Vandeurzen, Vlaams minister van Welzijn, Volksgezondheid en Gezin.


